
Lac_or2F;_,
GROEN Partij voor•

AMENDEMENT

Amendement Kaderbrief 2018

Provinciale Staten van Noord-Holland in vergadering bijeen op 10juli 2017, behandelend de
Kaderbrief 2018;

overwegende dat:
• voor het intensiteitsniveau van de VTH- taakuitvoering in het kader van de Wet

natuurbescherming door Gedeputeerde Staten is gekozen voor het intensiteitsniveau 2.
Faciliterend

• de leden van Provinciale Staten er door burgers regelmatig op gewezen worden dat er
zowel bij de provincie Noord-Holland als de Noord-Hollandse gemeenten op onjuiste
of tenminste discutabele wijze uitvoering gegeven wordt aan de bepalingen in de Wet
natuurbescherming en de drie voorgangers van deze wet (Flora- en Faunawet, Boswet
en Natuurbeschermingswet 1998)

• Volgens het rapport van KplusV en Sweco van 1 februari 2017 het opschalen naar
intensiteitsniveau 3. Proactief de volgende voordelen heeft:

1. Nauwe betrokkenheid gemeenten bij uitvoering natuurwetgeving. Meer kennis
bij gemeenten over inhoud en wet- en regelgeving

2. Toename van aantal goede en complete aanvragen
3. Handhaafbare besluiten
4. Bevordering van het naleefgedrag en vermindering van de kans op

ontstaan/voortbestaan van illegale situaties

van mening dat:
• Alleen een voldoende intensiteitsniveau van de VTH- taakuiwoering, in dit geval

intensiteitsniveau 3, er toe kan leiden dat gemeenten en de provincie Noord-Holland
de bepalingen in de Wet Natuurbescherming op een goede en correcte wijze kunnen
uitvoeren en handhaven en illegale situaties voorkomen kunnen worden

• het aantrekken van meer personeel bij de RUD NHN hoogwaardige werkgelegenheid
oplevert voor een aantal personen in deze sector

besluiten aan ontwerpbesluit nr. 45 het volgende toe te voegen:
• Besluitpunt 2: na ‘2018-2021’ de zinsnede toe te voegen: “en voldoende geld vrij te

maken voor het opschalen van de VTH- taakuitvoering van intensiteitsmveau 2.
Faciliterend naar intensiteitsmveau 3. i”

• Besluitpunt 4: achter het woord ‘opgenomen’ de zinsnede toe te voegen: “, met dien
verstande dat in regel 0 gekozen wordt voor het opschalen van de VTH
taakuitvoering van intensiteitsniveau 2. Faciliterend naar intensiteitsniveau 3.
Proactief”

• Besluitpunt 6: achter het woord ‘stellen’ de zinsnede toe te voegen: “met verwerking
van de uit besluitpunt 2 en 4 volgende wijzigingen in regel 0 en de tabellen in de



paragrafen 5.3, 5.4 en 5.5
• Besluitpunt 7: Op basis van het in de Kaderbrief opgenomen uitgangspunt ‘Nieuw

beleid alleen in overeenstemming met de beschikbare middelen’ het gevolg van
besluitpunt 2 ontstane negatieve saldo van de Kaderbrief in de jaren 2018 en 2019 van
€ 0,49 miljoen uit de Algemene Reserve te dekken

Anna de Groot (SP) Fred Kramer-tc1e

o’

Bram van Liere (PvdD)



ChristenUnie SGP

Amendement bij agendapunt 10: Kaderbrief 2018 (VD-45)

Drie-en-een half miljoen euro voor Smart Mobility

Provinciale Staten van Noord-Holland, in vergadering bijeen op 10juli 2017,

besluiten om aan punt 4 van voordracht 2017-45 de volgende tekst toe te voegen:

“, met dien verstande dat de bedragen voor smart mobility die genoemd worden in regel S op pagina
17 van de kaderbrief worden aangepast in 2,5 en 1 mln voor respectievelijk 201$ en 2019, en de
daaruit volgende wijzigingen ook op andere plaatsen in de kaderbrief worden doorgevoerd.”

Michel Klein
ChristenUnie-SGP

Toe 1 ichti ng

Gezien de beknopte en globale beschrijving van de kosten en de verwachte resultaten van de
investeringen in Smart Mobility is het prematuur nu reeds 11 miljoen euro ter beschikking te stellen
voor dit onderwerp. Per motie wordt GS gevraagd een nadere onderbouwing te geven van de
investeringen. Om lopende projecten niet te frustreren stelt P5 wel al vast 3,5 miljoen euro ter
beschikking voor de komende twee jaren.
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Motie vreemd aan de orde van de dag: stimuleren bouw tijdelijke behuizing....)_

Inleiding:

Gemeenten moeten flexibele woningen gaan inzetten en inrichten voor spoedzoekers.
Dat betreft tijdelijke huizen voor mensen die urgent een sociale huurwoning nodig hebben.
De VNG ondersteunt het initiatief van ‘Platform opnieuw thuis’ en Aedes, de koepel van wo
ningcorporaties. Niet alleen asielzoekers hebben woonruimte nodig maar ook grote groepen
andere mensen, zoals arbeidsmigranten, mensen in scheiding en dak- en thuislozen. ¾ van de
gemeenten heeft hiervoor geen plannen. Dit moet en kan anders en het wordt tijd dat ge
meenten en de provincie erkennen dat de vraag naar tijdelijke huisvesting blijvend is en de
woningvoorraad hierop aangepast dient te worden. De gemeenten en de provincie hebben
hierin een taak. De provincie dient bij aanvragen van gemeenten uit Noord-Holland medewer
king te verlenen aan dit nieuwe fenomeen, aangezien de acute problematiek van tijdelijke
huisvesting voor diverse groepen niet meer uit de samenleving is weg te denken.

Provinciale Staten van Noord-Holland in vergadering bijeen op maandag 10juli 2017

Constaterende dat:

- er grote groepen mensen (10% van de bevolking) zijn die met spoed (tijdelijk) een sociale
huurwoning nodig hebben;

- de wachttijden voor sociale huurwoningen in de Randstad enorm hoog zijn;

- door het gebrek aan tijdelijke huisvesting mensen gedwongen zijn te huren in te dure va
kantieparken of middels veel te dure onderhuur;

Overwegende dat:

‘tijdelijke woningen’ kunnen worden gerealiseerd in de vorm van containerwoningen,
door het omzetten van kantoren, zorgcomplexen en andere gebouwen, etc.;

deze ‘tijdelijke woningen’ kunnen dienen als tussentijds vangnet of voorlopige opstap
naar een andere woning;

dit flexibele segment een voorziening betreft bovenop de bestaande sociale huurvoor
raad;

de provincie er vooralsnog te weinig blijk van geeft het belang van deze flexibele woning
categorie te onderkennen.

PLUS



Verzoeken het College:

- gemeenten in Noord-Holland te stimuleren een voorraad van deze ‘tijdelijke woningen’
neer te zetten voor de meest urgente woningzoekenden, in samenwerking met de VNG
en Aedes;

- bij aanvragen van gemeenten voor tijdelijke woningen zo veel mogelijk medewerking te
verlenen, zoals het helpen zoeken naar passende locaties;

- Provinciale Staten een terugkoppeling te geven over de vorderingen op dit gebied.

En gaat over tot de orde van de dag,

Olga de Meij (5OPLUS) —.
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Vergadering Provinciale Staten van 10 juli 2017,
agendapunt 2

Vaststelling agenda en regeling van werkzaamheden

Motie vreemd aan de orde van de dag

Overzicht doelmatigheid opheffing bushaltes Haarlem-limond

Wij stellen u voor het volgende besluit te nemen:

Provinciale Staten van Noord-Holland, in vergadering bijeen op 10 juli 2017,

• het Concept-vervoerplan Haarlem-limond 2018 van vervoerder Connexxion voornemens bevat
tot het opheffen van bushaltes in het concessiegebied Haarlem-limond;

• Connexxion als motief voor deze voornemens aanvoert dat opheffen van haltes geen doel is, maar
kan dienen als middel om goede aansluitingen te creëren en de rijsnelheid te verbeteren;

• aan een halte waar één passagier in- of uitstapt, het stoppen inclusief optrekken en afremmen
circa 10 seconden kost, dat niet elke bus op elke halte stopt, en dat het gemiddelde rijtijdverlies
van alle niet en wel aan zo’n stille halte stoppende bussen om en nabij de één seconde ligt;

• de individuele passagier die niet meer van zo’n halte gebruik kan maken soms een kwartier extra
looptijd krijgt, hetgeen in het algemeen een verslechtering van de service betekent en voor
mensen die moeilijk ter been zijn zelfs het gebruik van de bus onmogelijk kan maken;

• bij de voornemens niet is aangegeven hoeveel de rijsnelheid per haltering en als gemiddelde voor
alle op een dag passerende bussen toeneemt na opheffing van de in het Concept-vervoerplan met
name genoemde haltes;

• evenmin is aangegeven welke invloed de opheffing van deze haltes concreet heeft op de
regelmaat in de uitvoering van de dienstregeling;

• voorts voorbij lijkt te worden gegaan aan het gegeven dat in busdienstregelingen altijd een zekere
marge en flexibiliteit is ingebouwd, omdat zich bijvoorbeeld op een niet opgeheven halte ook
ineens dertig instappers tegelijk kunnen aandienen;

1. ten behoeve van provinciale staten in overleg met Connexxion een overzicht op te stellen van de
volgens het Concept-vervoerplan Haarlem-l]mond 2018 op te heffen haltes, en daarbij voor elk
van deze haltes aan te geven het rijtijdverlies per haltering en het gemiddeld rijtijdverlies voor alle
op een dag passerende bussen alsmede het economisch nut van de halteopheffing;

2. Connexxion te vzoeken deze haltes te behouden, ten minste tot nadat de statencommissieMobiliteit & Finarkc’jëp..over dit overzicht overlehebbe gevoerd met gedeputeei

verzoeken gedeputeerde staten:

J.Bruggeman erkum
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Provinciale Staten in vergadering bijeen op 10juli2017

constaterende dat:
-het vaststellen van de provinciale zienswijze op een herindelingsadvies van
gemeenten een bevoegdheid is van het college van Gedeputeerde Staten;
-het college van Gedeputeerde Staten, vanwege de vele zienswijzen uit Spaarndam,
die de herindeling steunen, maar tegelijkertijd het feit dat de gemeente Haarlem en de
Dorpsraad Spaarndam pleiten voor het opnemen van een grenscorrectie ten faveure
van Haarlem bij de herindeling, Provinciale Staten heeft verzocht het
herindelingsadvies van de gemeenten Haarlemmerliede en Spaarnwoude en
Haarlem mermeer en de zienswijze van Gedeputeerde Staten te bespreken in de
commissie EEB van 12 juni 2017;
-bij genoemde commissiebehandeling gebleken is dat Provinciale Staten in principe de
herindeling steunen;

voorts overwegende dat:
- de gemeente Haarlem en de Dorpsraad Spaarndam pleiten voor het opnemen van
een grenscorrectie om het dorp Spaarndam in zijn geheel bij Haarlem in te delen;
- de mening van de bevolking van Spaarndam over al of niet een grenscorrectie is niet
door de gemeente is gepeild;
- duidelijke signalen bestaan dat de bevolking in meerderheid deze grenscorrectie
wenst;

verzoeken het college van Gedeputeerde Staten:
- in de brief aan de Minister een passage op te nemen over de mogelijke
grenscorrectie Spaarndam en de Minister te adviseren een peiling te houden in
Spaarndam over het draagvlak voor deze grenscorctie;

en gaan over tot de orde van de dag.

Carlien Boelhouwer (SP)
Michiel Klein (CU/SGP
Alwin Hietbrink (GroenLinksj
Bram van Liere (Partij voor de Dierer
Olga de Meij (50+)
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Provinciale Staten van Noord-Holland, in vergadering bijeen op 10juli 2017, te Haarlem, ter behandeling van
de kadernota

constaterende dat:

- In Noord-Holland één kolencentrale actief is, de Hemweg 8 van NUON/Vattenfall;
- In de afgelopen 2 PS-vergaderingen is gesproken over het initiatief #hemweg, dat tot doel heeft

deze kolencentrale zo snel mogelijk te sluiten;
- Inmiddels een bedrag van ruim 5.000.000,-- is bijeengebracht door burgers, bedrijfsleven én

overheden;
- Verschillende deskundigen inschatten dat een bedrag van tien miljoen euro voor een sluiting zou

volstaan;
- Gedeputeerde Staten van Noord-Holland o.a geen financiële ruimte ziet (P5 10 april 2017) en zich

bovendien op het standpunt heeft gesteld dat provinciale inzet in dit kader ‘prematuur’ is (P5 29
mei 2017);

- Greenpeace op 26juni 2017 een rapport heeft gepresenteerd waaruit de gezondheidseffecten
van de Hemweg blijken en dat die alarmerend zijn: jaarlijks sterven 30 mensen vroegtijdig, krijgen
20 mensen chronisch bronchitis en zijn er 740 astma-aanvallen bij kinderen, de centrale leidt
daarbij tot aanzienlijke maatschappelijke en economische schade: De Hemwegcentrale is ‘goed’
voor 11.580 dagen ziekteverzuim per jaar en dat kost de samenleving opgeteld €90 miljoen aan
gezondheidszorg;

Voorts constaterende dat

- De aandelen Meewind zijn verkocht waarmee een opbrengst van € 4.581.036,02 is gerealiseerd
waarvan GS EUR 2.018.036,-- voornemens is toe te voegen aan de algemene reserve, een reserve
waarin reeds ruim EUR 100.000.000,-- zit;

Van mening dat

- De provincie Noord-Holland de gezondheidseffecten en maatschappelijke kosten die de
Hemwegcentrale met zich brengt, niet kan en mag negeren;

- De opbrengst van de Meewind aandelen, die verband houden met duurzame energie, niet aan de
algemene reserve moet worden toegevoegd, maar in een duurzaam project moet worden
geïnvesteerd.

- Het agenderen van het belang van versnelde sluiting een onvoldoende krachtig signaal is en
Noord-Holland onwaardig, o.a. gelet op het commitment dat andere overheden tentoonspreiden;

- Met een provinciale bijdrage een snelle sluiting eens te meer in zicht komt;
- De provincie deze kans niet kan en mag laten lopen;

Draagt Gedeputeerde Staten op:

- Zich actief uit te spreken en in te zetten voor sluiting van de centrale;
- € 2.000.000 niet te storten in de algemene reserve, maar te bestemmen voor een bijdrage aan de

sluiting van de Hemweg.

En gaat over tot de orde van de dag,

R.P.M.’kdcken GroenLinks) LVer ij van de

nuon-beweert”a4481109/
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Motie stimuleringsfonds natuurinciusieve landbouw

Provinciale Staten van Noord-Holland, in vergadering bijeen op 10juli 2017, te Haarlem, ter
behandeling van de kadernota

Constaterende dat:

- Boeren belangrijke partners zijn in het behoud van het landschap en in het herstel
van de biodiversiteit;

- Boeren die overschakelen naar een natuurinclusieve bedrijfsvoering zorgen voor een
beter klimaat en een mooier landschap;

- De gezondheid van omwonenden gebaat is bij een meer extensieve veehouderij zoals
vastgesteld door het RIVM;

- De vraag naar biologische producten toeneemt en de provincie boeren de kans moet
geven op deze vraag in te spelen;

- De overstap van een reguliere bedrijfsvoering naar natuurinclusieve bedrijfsvoering
risicovol is voor de boer;

Van mening dat:

- De provincie Noord-Holland boeren moet ondersteunen in de omschakeling naar een
natuurinclusieve bedrijfsvoering;

Draagt het College op:

- Een stimuleringsfonds in te stellen voor natuurinciusieve maatregelen voor boeren in
geheel Noord-Holland;

- Voor dit stimuleringfonds passende voorwaarden op te stellen en breed in te zetten
op natuurinclusieve maatregelen, onder andere gericht op maaien, zaaien en
die re nwe lzij n;

- In dit stimuleringsfonds 2 miljoen euro te storten, ten laste van de vrijvallende gelden
uit de voorziening bodemsanering.

En gaat over tot de orde van de dag,

A. Hietbrink (GroenLinks)

http://www.rivm.nh/Documenten_en_publicaties/Wetenschappelijk/Rapporten/2017/iunh/Veehouderij_en_Ge
zondheid_Omwonenden_aanvullende_studies_Analyse_van_gezondheidseffecten_risicofactoren_en_uitstoot_
van bio aerosolen
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Motie circulaire economie toevoegen aan HIRB & niet benutte deel van 2016 daarvoor oormerken

De Provinciale Staten van Noord-Holland bijeen in vergadering op 10juli 2017,

Constaterende dat

1. In de Kaderbrief 2018 (waar?) staat dat in 2016 de vanuit de HIRB (subsidieregeling Herstruc
turering en Intelligent Ruimtegebruik Bedrijventerreinen) een bedrag van EUR 1.000.000,--

niet zal worden uitgekeerd;

2. De HIRB tot doel heeft bestaande bedrijventerreinen te verduurzamen en aantrekkelijker te
maken;

3. De HIRB regeling tot op heden geen mogelijkheid biedt voor subsidiëring die het circulair
maken van bestaande bedrijventerreinen bevordert, terwijl de omslag naar een circulaire
economie inmiddels steeds meer provinciale aandacht krijgt;

4. Het college van Gedeputeerde Staten heeft aangekondigd dit geld te besteden aan
‘Techportcenter Innovation Warehouse’, waarbij G5 stelt dat “de ontwikkeling (...) past in het
provinciaal beleid tot verbetering van de aansluiting Arbeidsmarkt en Onderwijs”;

Overwegende dat

5. Het niet meer dan logisch is dat bij de komende herstructurering circulaire economie een rol
van betekenis zal krijgen;

En dat

6. Gedeputeerde Bond onlangs (EEB 21 november 2016) nog stelde dat HIRB bijzonder succes
vol is: “één van de mooiste programma’s die ooit zijn opgestart door de provincie”. Volgens
dezelfde gedeputeerde is “HIRB een van de beste en goedlopende programma’s, alle jaren
overtekend”. Onttrekking van gelden aan die reserve ligt daarom niet in de rede;

7. Het doel van de HIRB en het doel dat GS nastreeft met haar voorgenomen bijdrage aan
Techportcenter niet verenigbaar zijn;

Concluderende dat

- De regeling HIRB aanvulling behoeft zodat ook voor het circulair maken van bedrijventerrei
nen een beroep op deze regeling kan worden gedaan;

- Dat de voorgestelde besteding ten behoeve van Techportcenter niet middels de HIRB be
hoort te worden gefinancierd omdat het hier gaat om verschillende provinciale doelen;

Draagt Gedeputeerde Staten op:



• e e g a n e vu et ogel” id o ubsi e g n te vragen

voor het bevorde n van circularitei van bestaande rijven erreinen;

• En’4tts4f te zien van financiering van Techport met geld Uit de HIRB, en het daar

voor thans bestemde bedrag te oormerken voor aanvragen die de circulariteit van

bedrijventerreinen bevorderen.

Engaanovertotdeordevandedag

1
R.P.M. Kocken, statenlid GroenLinks 1’I )- ‘
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Van mening dat:

Draagt GS op:

PLUS
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GROEN 1501
Provinciale Staten van Noord-Holland, in vergadering bijeen op 10juli 2017, te Haarlem, ter

behandeling van de kadernota: investeringsimpuls Duurzame Zeehavens voor kleine

projecten

Constaterende dat:

• GS op 5 januari 2016 de uitvoeringsregeling Duurzame Zeehavens heeft vastgesteld;

• Er geen subsidie wordt verstrekt voor aanvragen lager dan 5000 euro;

• Kleine duurzame projecten juist ook inspirerend kunnen zijn;

• Kleine projecten een aanjaagfunctie kunnen hebben;

• Ook kleine projecten kunnen bijdragen aan innovatie;

• Ook kleine projecten ondersteuning verdienen,

1) Ook een (sub) investeringsimpulsfonds Duurzame Zeehavens voor kleine projecten

op te zetten;

2) Dit najaar met een voorstel te komen.

En ie van de dag

(Groen Links]

(50 plus)
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Partij voor
de Dieren
Statenfractie Noord-Holland

Motie verkennend onderzoek PMO koppeling

Provinciale Staten van Noord-Holland in vergadering bijeen op 10 april 2017, ter
bespreking van de Kaderbrief 2018;

constaterende dat:

• in het coalitieakkoord de volgende onderdelen zijn opgenomen: “voor
onderhoud en beheer van nieuwe wegen reserveren wij tijdig geld” en
“...risico’s kunnen worden opgevangen zonder dat dit een effect heeft op
de lopende begroting.”;

overwegende dat:

• bij provincie Flevoland er een koppeling is met Motorrijtuigenbeasting
(MRE) en Infraprojecten;

• in voorgaande jaren PMO budgetten verhoogd moesten worden door
areaal uitbreiding en indexering;

• de Provincie Noord-Holland een 8 jarige budgetdoorrekening maakt waarin
verwachte kosten worden meegenomen;

zijn van mening dat:

• Provincie Noord-Holland streeft naar een stabiele begroting en daardoor
geen verhoging van MRB verwacht wordt door deze koppeling;

• de PMO koppeling een extra voorziening is voor een stabiele
meerjarendekking voor onvoorziene kosten in deze begroting;

gehoord de discussie;

verzoeken het college van GS om:

• Een verkenning te doen voor een koppeling tussen de PMO begroting en
de opcenten MRB;

en gaan over tot de orde van de dag.

A.Eiere

Partij voor de Dieren Partij voor de Dieren
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Pa rtij voor
de Dieren
Statenfractie Noord-Holland

Provinciale Staten van Noord-Holland, in vergadering bijeen op 10juli 2017, te Haarlem, ter
behandeling van de Kaderbrief 2018;

constaterende dat:
- de provincie Noord-Holland op 22 december 2015 een zienswijze heeft ingediend

tegen het ontwerpbestemmingsplan “Verplaatsing pluimveebedrjf het
Kippenhok”;

- de Gemeenteraad van Hollands Kroon dit bestemmingsplan heeft vastgesteld en
beroep open staat tot 4-8-2017;

- dit plan de vestiging van een intensieve veehouderj voor 549.999 vleeskuikens
mogelijk maakt;

overwegende dat:
- in 2009 na het burgerinitiatief ‘Stop veefabrieken in Noord-Holland’ en een

aangenomen motie in Provinciale Staten een voorloper van dit plan voor een
kippenfabriek voor 1,6 miljoen vleeskuikens is tegengehouden;

- het bedrijf niet de benodigde onherroepelijke vergunning heeft voor de Wet
Natuurbescherming en dit plan daarom niet had mogen worden vastgesteld;

- dit plan met de huidige aanvraag niet kan voldoen aan de Wet Dieren en daarmee
niet aan de PRV;

- hiermee onvoldoende gevolg is gegeven aan de zienswijze van de provincie;

van mening dat:
- zienswijzen van de provincie serieus genomen dienen te worden;
- het van belang is dat zorgvuldig de hand wordt gehouden aan het provinciaal

ruimtelijk beleid;

gehoord de discussie,

dragen het College van Gedeputeerde Staten op:
- beroep in te stellen tegen het bestemmingsplan “Verplaatsing pluimveebedrjf Het

Kippenhok”;

en gaan over tot de orde van de dag.
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Statenfractie Noord-Holland

Provinciale Staten van Noord-Holland, in vergadering bijeen op 10juli 2017, te Haarlem, ter
behandeling van de Kaderbrief 2018;

constaterende dat:
- de provincie voornemens is 11,9 miljoen bij te dragen in regel Y Gebiedsakkoord

Oostelijke Vechtplassen aan het plaatselijke gebiedsakkoord;
- de Oostelijke Vechtplassen grote natuurwaarden herbergen en zijn aangewezen als

Natura 2000 gebied voor, onder meer, de IJsvogel en de Grote Karekiet;

overwegende dat:
- een vaarroute van de drukbevaren Loosdrechtse Plassen naar de Wijde Blik wordt

overwogen door natuurgebied en drinkwatergebied Loenderveense plas en
mogelijk de Vuntus;

- zowel de waterverbinding via een aan te leggen sluis, als de toegenomen
recreatiedruk via de vaarroute, een bedreiging zijn voor het drinkwater en de
natuunvaarden;

van mening dat:
- een vaarverbinding door de Loenderveense plas of de Vuntus onwenselijk is;

gehoord de discussie,

dragen het College van Gedeputeerde Staten op:
- te voorkomen dat er een vaarroute wordt gerealiseerd door de Vuntus of de

Loenderveense plas;

en gaan over tot de orde van de dag.
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ChristenUnie SGP
Motie beleidsambitie Kaderbrief “Oprichten taskforce oplossen
wachtlijsten biologische boeren”

De Provinciale Staten van Noord-Holland, in vergadering bijeen op 10juli 2017 te Haarlem,
ter behandeling van agendapunt 10: “Kaderbrief 2012” (VD-45);

overwegende dat:
• verschillende grote zuivelcoöperaties momenteel een wachtlijst hanteren voor

veehouders die willen overschakelen naar een biologische bedrijfsvoering
• het gewenst is dat boeren die een extra bijdrage willen leveren aan de provinciale

doelen rondom natuur, milieu en landbouw dat ook kunnen doen
• de vraag nog steeds groter is dan het aanbod biologische zuivel
• vele partijen een rol hebben in het oplossen van dit probleem
• de provincie een rol heeft in de regionale economie en op die manier een regierol

kan vervullen
verzoeken GS:

• in de begroting 2018 een beleidsambitie “Oprichten Taskforce oplossen wachtlijsten
biologische boeren” op te nemen

en doen daarbij het voorstel:
• daarvoor een jaarlijks bedrag van 0,1 mln op te nemen in de begroting voor 2018 en

2019.

en gaan over tot de orde van de dag.

Michel Klein, Linda Vermaas
ChristenUnie-SGP Partij voor de Dieren
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ChristenUnïe SGP
Motie beleidsambitie Kaderbrief “Realiseren proefproject Zon-op-
water”

De Provinciale Staten van Noord-Holland, in vergadering bijeen op 10juli 2017 te Haarlem,
ter behandeling van agendapunt 10: “Kaderbrief 2018” (VD-45);

overwegende dat:
• het van belang is de hoeveelheid duurzaam opgewekte energie te vergroten
• de provincie streeft naar een mix van vormen van energieopwekking
• zonnepanelen op water in onze waterrijke provincie wellicht kansen biedt
• een zorgvuldige landschappelijke inpassing belangrijk is
• er op Texel inmiddels een project gerealiseerd gaat worden op een bezinkbak van

een rioolwaterzuivering
• het belangrijk is om ervaringen op te doen rondom praktische, organisatorische,

esthetische en juridische aspecten
verzoeken GS:

• in de begroting 2018 een beleidsambitie “Realiseren proefproject zon-op-water” op
te nemen

en doen daarbij het voorstel:
• daarvoor een bedrag van 0,1 mln op te nemen in de begroting voor 2018.

en gaan over tot de orde van de dag.

Michel Klein,
Christen Unie-SGP
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ChristenUnie SGP
Motie beleidsambitïe Kaderbrief “Energieneutraal renoveren van
1000 woningen”

De Provinciale Staten van Noord-Holland, in vergadering bijeen op 10juli 2017 te Haarlem,
ter behandeling van agendapunt 10: “Kaderbrief 2018” (VD-45);

overwegende dat:
• energiebesparing een belangrijke pijler is van het klimaatbeleid van de provincie
• om het doel “alle bebouwing in 2050 energieneutraal” te halen tussen 1-1-2018 en

31-12-2050 gemiddeld 19 woningen per werkuur energieneutraal gemaakt moeten
worden

• deze enorme opgave om een grote versnelling van het huidige tempo vraagt
• de provincie eerder heeft laten zien daar een stimulerende rol in te kunnen vervullen

via de succesvolle regeling “Duurzaam renoveren, uitvoeringsregeling subsidie NH
2015”

verzoeken GS:
• in de begroting 2018 een beleidsambitie “Energieneutraal renoveren van 1.000

woningen” op te nemen
en doen daarbij het voorstel:

• daarvoor een reserve te vormen in de orde van grootte van 5 mln euro

en gaan over tot de orde van de dag.

Michel Klein,
ChristenUnie-SGP



ChristenUnie SGP
Motie beleidsambitie Kaderbrief “Fairtrade in Noord-Holland”

De Provinciale Staten van Noord-Holland, in vergadering bijeen op 10juli 2017 te Haarlem,
ter behandeling van agendapunt 10: “Kaderbrief 2018” (VD-45);

overwegende dat:
• verschillende gemeenten in de provincie Fairtrade gemeente zijn of zich inzetten dit

te worden
• de provincie Maatschappelijk Verantwoord Inkopen hoog in het vaandel heeft staan

en Fairtrade één van de manieren is om daar invulling aan te geven
• een inventarisatie heeft geleerd dat de provincie met beperkte personele inzet de

titel “Fairtrade provincie” zou kunnen verwerven
verzoeken GS:

• in de begroting 2018 een beleidsambitie “Oprichten werkgroep stimulering
Fairtrade” op te nemen

en doen daarbij het voorstel:
• daarvoor een jaarlijks bedrag van 0,1 mln op te nemen in de begroting voor 201$ en

2019.

en gaan over tot de orde van de dag.

Michel Klein
Christen Unie-SGP



ChristenUnie SGP
Motie beleidsambitie Kaderbrief “SMART projectplan Smart
mobility”

De Provinciale Staten van Noord-Holland, in vergadering bijeen op 10juli 2017 te Haarlem,
ter behandeling van agendapunt 10: “Kaderbrief 2018” fVD-45);

overwegende dat:
• smart mobility een bijdrage kan leveren aan het beter benutten van de bestaande

infrastructuur
• dit kan leiden tot een vermindering van de economische, milieu- en maatschappelijke

kosten van congestie
• dit tevens de noodzaak om nieuw wegen aan te leggen kan verkleinen
• dat de onderbouwing van het voorstel om 11 mln te investeren in Smart Mobility

beknopt en weinig concreet is
verzoeken GS:

• een concreet en SMART geformuleerd plan te schrijven waarin de kosten en
verwachte resultaten van investeringen in Smart Mobility worden geschetst

en gaan over tot de orde van de dag.

Michel Klein,
Christen Unie-SGP
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ChristenUnie SGP
Motie beleidsambitie Kaderbrief “Verbetering 0V op het
platteland”

De Provinciale Staten van Noord-Holland, in vergadering bijeen op 10 juli 2017 te Haarlem,
ter behandeling van agendapunt 10: “Kaderbrief 2018” (VD-45);

overwegende dat:
• regelmatige lijndiensten op het platteland steeds minder vanzelfsprekend zijn
• bij inschrijving op 0V-concessies door vervoerders afwegingen gemaakt moeten

worden tussen besteding voor het 0V in buitengebieden en 0V op drukke lijnen
• dit over het algemeen weinig ruimte geeft aan experimenten die het 0V op het

platteland verbeteren
verzoeken GS:

• in de begroting 2018 een beleidsambitie “Impuls 0V platteland” op te nemen, met
als doel om samen met vervoerders experimenten te doen rondom maatregelen die
het openbaar vervoer in het landelijk gebied te verbeteren

en doen daarbij het voorstel:
• daarvoor een bedrag van 1 mln euro te reserveren

en gaan over tot de orde van de dag.

Michel Klein,
Christen Unie-SGP
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Motie Stimuleringsfonds Stiltegebieden

Provinciale Staten van Noord-Holland, in vergadering bijeen op 10juli 2017, te Haarlem, ter

behandeling van de Kadernota 2018

Gehoord:

- De bespreking in de commissie NLM d.d. 26juni 2017 over het rapport Versterking

Stiltegebiedenbeleid Noord-Holland, april 2017;

Overwegende dat:

- Het belang van stiltegebieden voor de gezondheid en het welzijn van de mensen -

waaronder beleving van natuur en landschap- breed gedeeld wordt;

- Het staande beleid voor stiltegebieden moeilijk van de grond komt, mede vanwege

het gebrek aan (geoormerkte) middelen’ om dat beleid uit te (doen) voeren en daar

op adequaat te kunnen toezien en handhaven;

- GS niet de intentie hebben om stiltegebieden af te waarderen, maar juist zoveel mo

gelijk te behouden2;

- Er nog geen integraal voorstel tot versterking van het stiltegebiedenbeleid voorligt,

terwijl er tal van concrete maatregelen mogelijk zijn om de geluidssituatie in de on

derscheiden stiltegebieden (39) te verbeteren;

• Voor zover het stiltegebieden betreft op het grondgebied van gemeenten, diverse

maatregelen onder verantwoordelijkheid van die gemeenten vallen, zoals het gebruik

van ‘stil asfalt’;

- Er ook andere ‘stakeholders’ zijn die geacht worden mede zorg te dragen voor het

bewaren van de stilte in de natuurgebieden, maar daartoe niet in staat zijn zonder

aanvullende financiering van de provincie;

1
Zo is er bij de RUD NH 0.1. fte beschikbaar voor de desbetreffende VTH-taken

2
Gedeputeerde Tekin NLM 26-6-2017
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Van mening dat:

- Verschillende ‘stakeholders’ een stimulans, resp. aanvullende middelen nodig heb

ben om zorg te dragen voor verbetering van de geluidssituatie in stilte

/natuurgebieden en dat die stimulans al op korte termijn kan en moet worden gege

ven;

besluiten:

Gedeputeerde Staten op te dragen:

1. Bij de begroting 2018 een voorstel voor te leggen voor oprichting van een fonds ‘Stimulering Stil
tegebieden’, waar gemeenten en organisaties belast met het (mede)beheer van ‘stiltegebieden’, een
beroep op kunnen doen.

Toelichting: Het fonds is bestemd voor medefinanciering (voor gemeenten: co
financiering) van b.v. de meerkosten van het gebruik van stil asfalt, andere geluids
werende of -reducerende bronmaatregelen, akoestische schermen en beplanting,
gebieds- en waarschuwingsbebording, kosten vrijwillige handhavers, tegemoetko
ming boswachters, e.d.

2. Bij aanvang een bedrag van tenminste 1 miljoen Euro in het fonds te storten, ten laste van de
vrijvallende gelden uit de voorziening bodemsanering.

Toelichting: Het is de bedoeling om, aansluitend op het te ontwikkelen integrale be
leid, per gebied een raming te maken van de kosten van gebied-specifieke maatre
gelen en het fonds jaarlijks aan te vullen met een zelfde bedrag, voor zo lang die
maatregelen medefinanciering behoeven.

De Statenleden

Anna de Groot (SP)

ttt’ckd V(e’i

Fred Kramer (GroenLinks)

Alwin Hietbrink (GroenLinks)

Bram van Liere (Parij,vyor de
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Motie weidevogels

Provinciale Staten van Noord-Holland, in vergadering bijeen op 10juli 2017, te Haarlem, ter
behandeling van de kadernota

overwegende dat:

• Er een intensivering nodig is voor het weidevogelbeheer om de populatie
weidevogels in stand te houden en te herstellen;

• Noord-Holland daarin een bijzonder verantwoordelijkheid heeft omdat in onze
provincie 15% van de Europese populatie van de grutto broedt en de provincie dus
een grote rol speelt in de bescherming van deze vogel;

• De provincie een weidevogelschouw gaat houden die alle succes en faalfactoren in
kaart moeten brengen;

• Er naar alle waarschijnlijkheid extra middelen nodig zijn om de faalfactoren aan te
pakken;

• GS na de schouw zo snel als mogelijk aan de slag moet kunnen gaan met een
actieplan voor het verbeteren van de habitat voor weidevogels;

Draagt GS op:

- Om na de schouw zo spoedig mogelijk een actieplan op te stellen voor het
verbeteren van de habitat van weidevogels in samenspraak met relevante
maatschappelijke organisaties zoals de Vogelbescherming, Landschap Noord-Holland
en de nieuwe collectieven voor agrarisch natuurbeheer;

- Om alvast 1 miljoen euro te reserveren voor de uitvoeringsmaatregelen, ten laste
van de vrijvallende gelden uit de voorziening bodemsanering,

En gaat over tot de orde van de dag

A. Fnk (GroenLinks)



—1

ç/\o- 7öI

1
GROEN

Partij voor
rrr i de Dieren

Stnf tIe Noord HoIInd ChristenLJn S,Isp,
Motie PIP Netwerkuitbreiding Noord-Holland-Noord

501
PLUS

De Provinciale Staten van Noord-Holland bijeen in vergadering op 10juli 2017,

1. De Afdeling Bestuursrechtspraak van de Raad van State op 1 februari 2017 heeft
geoordeeld dat in het Inpassingsplan Netwerkuitbreiding Noord-Holland-Noord
onvoldoende gemotiveerd is waarom gekozen is voor het aanleggen van een deel van
het tracé aan de oostkant van de Molenweg en niet is gekozen voor een alternatief
tracé op een kwart van de westelijke percelen van de Molenweg (langs de grens van
de bufferzone aldaar);

2. In het thans aan P5 voorgelegde tweede herstelbesluit de keuze voor aanleg aan de
perceelgrens van de percelen aan oostzijde van de Molenweg en niet door een kwart
van de percelen aan de westkant van de Molenweg niet overtuigend is gemotiveerd;

3. Een onvoldoende draagkrachtige motivering zal leiden tot een nieuwe gang naar de
Raad van State die tot gevolg kan hebben dat een derde herstelbesluit nodig zal zijn,
hetgeen een aanzienlijke vertraging in de aanleg van het tracé en daarmee in het
operationeel worden van windmolenpark Wieringermeer met zich brengt;

4. het ook in algemeenheid onwenselijk is dat een derde herstelbesluit nodig zal zijn;

5. Het aannemelijk is, gelet op het belang dat de perceeleigenaren aan de westzijde
hebben bij de aanleg van de kabel, dat tegen aanleg van het tracé over die percelen,
geen onoverkomelijke bezwaren zullen leven;

Concluderende dat

een degelijke motivering van de keuze voor het tracé over de oostelijke percelen
van de Molenweg thans geboden maar niet voorhanden is;

Constaterende dat

Overwegende dat

- Een motivering voor verlegging van het tracé wél voorhanden is;



Draagt Gedeputeerde Staten op:

1. Het voorliggende tweede herstelbesluit in te trekken;

2. Een herzien tweede herstelbesluit aan P5 voor te leggen, waarbij het tracé ter
hoogte van de Molenweg in Middenmeer wordt verlegd van de oostelijke percelen
van de Molenweg naar de westzijde de Molenweg aldaar

R.P.M. lus).

F ;P).

En gaan over tot de orde van de dag



         

                                                                               

Motie aansluiting Green Deal Circulair Inkopen 

Provinciale Staten van Noord-Holland in vergadering bijeen op 10 juli 2017, ter 
bespreking van het initiatiefvoorstel maatschappelijk inkopen naar een hoger 
plan; 

constaterende dat: 

• de huidige Green Deal Circulair inkopen (GD159) is verlengd tot 1-1-2018; 
 

• er opgeroepen wordt vanuit Maatschappelijk Verantwoord Ondernemen om 
aan te sluiten bij deze Green Deal; 
 

overwegende dat: 

• aansluiten bij de huidige lopende Green Deal niet automatisch betekent 
dat de nieuwe Green Deal getekend wordt; 

 
zijn van mening dat: 
 

• Provincie Noord-Holland streeft naar samenwerking tussen bedrijfsleven 
en overheid; 
 

• Circulair Inkopen aansluit bij de doelstellingen die de provincie heeft; 

gehoord de discussie; 

verzoeken het college van GS om: 

• aansluiting te zoeken bij de huidige Green Deal Circulair Inkopen; 
 

• positief insteek te hebben bij het ondertekenen van de toekomstige Green 
Deal Circulair Inkopen; 
 

• de Statencommissie voor 1 maart 2018 te informeren over de stand van 
zaken m.b.t. de aankomende Green Deal Circulair Inkopen; 
 

en gaan over tot de orde van de dag. 

 

F.A.S. Zoon     M.C.A. Klein 

    

 

Partij voor de Dieren   ChristenUnie-SGP 


